
 
 

 
 

 

Kraków, dnia 26 lipca 2021 roku  

 

 

Do  

Jacka Majchrowskiego  

Prezydenta Miasta Krakowa  

pl. Wszystkich Świętych 3-4 

30-004 Kraków  

 

 

Dotyczy:  problemów komunikacyjnych os. Złocieo 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku 

z późniejszymi zmianami (Dz. U. Nr 2020, poz. 713), zwracam się do Pana z interpelacją w następującej 

sprawie. 

Mieszkaocy osiedla Złocieo od dawna zmagają się z problemami komunikacyjnymi. W godzinach 

szczytu wjazd lub wyjazd z kilkunastotysięcznego osiedla wiąże się ze staniem w ogromnych korkach. W 

ostatnim czasie pojawiły się kolejne utrudnienia wynikające z remontu i zamknięcia przejazdu kolejowo 

– drogowego na ul. Półłanki. Dojazd wyznaczonym objazdem zabiera mnóstwo czasu, a ponadto może 

byd utrudniony z uwagi na fakt, że ulice w tym rejonie często są zalewane i nieprzejezdne. Jest to 

szczególnie istotne pod kątem dotarcia służb ratunkowych i konieczności udzielenia pilnej pomocy. 

 Zabiegając o poprawę powyższej sytuacji, mieszkaocy apelowali m.in. o otwarcie przejazdu pod 

wiaduktem kolejowym przy ul. Złocieniowej. Niemniej napotkali oni na kolejny problem, tj. przerzucanie 

się odpowiedzialnością pomiędzy miejskimi jednostkami a PKP Polskimi Liniami Kolejowymi S.A.. W 

sprawie otwarcia przejazdu ulicą Złocieniową, Zarząd Dróg Miasta Krakowa skierował lokalną 

społecznośd do PKP, jako wieczystego użytkownika terenu. Natomiast z informacji uzyskanych od PKP 

wynika, że udostępnienie wiaduktu dla ruchu samochodowego będzie możliwe dopiero po wykonaniu 

modernizacji dalszego odcinka drogi - co leży w kompetencji samorządu. Proszę więc o szczegółowe 

wyjaśnienie powyższej kwestii. 

 



 
 

 
 

 

Mieszkaocy podkreślają, że jedynym słusznym rozwiązaniem zaistniałego problemu jest 

zorganizowanie kompleksowych konsultacji społecznych, których celem powinno byd wypracowanie 

systemowych rozwiązao komunikacyjnych w rejonie os. Złocieo. Apeluję zatem o podjęcie dialogu z 

lokalną społecznością i zorganizowanie konsultacji społecznych.  

 

 

Z wyrazami szacunku, 

     

Łukasz Gibała 


